
SE-PO.0052-15/08
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLV/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   18 grudnia  2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -   21

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Skarbnik 
Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek,  Kierownicy  Wydziałów  UM,  dyrektorzy  jednostek  i  zakładów 
budżetowych, prezesi spółek gminnych, przedstawicielka biura poselskiego Posła RP – Waldemara 
Andzela, radni Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram XLV sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym.  Witam wszystkich  gości  i  stwierdzam, że  zgodnie  z  listą  obecności  na sali  jest 
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. skreślenie  punktu  6.13  –  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  studium  uwarunkowań  i  

kierunków zagospodarowania przestrzennego.
2. wprowadzenie autopoprawek do projektu Budżetu Miasta Czeladź na 2009 rok  – pkt. 4.

- Kto z Państwa radnych jest za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego?

GŁOSOWANIE /bez: G. Strączek, H. Szotowskiej,, D. Walczak, M. Kity, J. Gątkiewicza/

   12  głosów za
     2  głosy  przeciw
     2  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejna  propozycja  zmian  dotyczy  wprowadzenia  do  porządku  obrad  projektów uchwał  w 
sprawie:

1. ustanowienia  nieodpłatnej  służebności  drogowej  dla  zabudowane działki  nr  39/1  k.  m.  47 
położonej przy ul. Zwycięstwa w Czeladzi. – pkt. 6.31

2. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. Nr 30/1 k. m. 47 o pow. 
48 m. kw. przy ul. Francuskiej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa. - pkt. 6.32.

Teresa Kosmala                           -               radna  

- Złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt.:
1. 4 – Interpelacje i zapytania radnych
2. 5 – Zapytania mieszkańców. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za wprowadzeniem  do porządku obrad projektów uchwał  w sprawie:
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1. ustanowienia  nieodpłatnej  służebności  drogowej  dla  zabudowane działki  nr  39/1  k.  m.  47 
położonej przy ul. Zwycięstwa w Czeladzi. 

2. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. Nr 30/1 k. m. 47 o pow. 
48 m. kw. przy ul. Francuskiej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa?

GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej,, D. Walczak, M. Kity, J. Gątkiewicza/

   14  głosów za
     0  głosów  przeciw
     3  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejna  propozycja  zmiany  porządku  obrad  to  wprowadzenie  projektu  uchwały  w sprawie 
zamiany części działek nr 14/2 i 15/2 k. m. 49 o pow. około 4000 m. kw. położonych przy ul. 
Staropogońskiej stanowiących własność Gminy Czeladź na działkę nr 11 k. m. 23 położoną 
przy ul. Będzińskiej, działkę nr 13 k. m. 34 położoną przy ul. Szyb Jana, działkę nr 43 k. m. 24 
położoną  przy ul. Mysłowickiej oraz działkę 13/2 k. m. 6 położoną przy ul. Asfaltowej o łącznej 
powierzchni 3961 m. kw.  stanowiących własność osób fizycznych.

Radny  Ireneusz  Gawroński  zaproponował  umieszczenie  tego  projektu  uchwały  w 
porządku obrad sesji w dniu 30 grudnia 2008 r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad tego projektu uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej,, D. Walczak, M. Kity, J. Gątkiewicza/

     9  głosów za
     4  głosy  przeciw
     4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zamiany części działek nr 14/2 
i 15/2 k. m. 49 o pow. około 4000 m. kw. położonych przy ul. Staropogońskiej stanowiących 
własność Gminy Czeladź na działkę nr 11 k. m. 23 położoną przy ul. Będzińskiej, działkę nr 13  
k. m. 34 położoną przy ul. Szyb Jana, działkę nr 43 k. m. 24 położoną  przy ul. Mysłowickiej oraz  
działkę  13/2  k.  m.  6  położoną  przy  ul.  Asfaltowej  o  łącznej  powierzchni  3961  m.  kw.  
stanowiących własność osób fizycznych nie zostaje wprowadzony do porządku obrad i będzie  
omawiany 30 grudnia 2008 r.

3



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Teresę Kosmalę, aby w pkt 
4 wprowadzić „Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi”?

GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej,, D. Walczak, M. Kity, J. Gątkiewicza/

     3  głosy za
     9  głosów  przeciw
     5  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, ze wniosek  nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Teresę Kosmalę, aby w pkt 
4 wprowadzić „Zapytania mieszkańców. Udzielenie odpowiedzi”?

GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej,, D. Walczak, M. Kity, J. Gątkiewicza/

     6  głosów za
     1  głos  przeciw
    10  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że proponowane zmiany nie zostały przyjęte.

Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
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2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
4. Przyjęcie budżetu miasta Czeladź na 2009 r.

a/  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.
b/  Opinie Komisji.
c/   Dyskusja.
d/   Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Czeladź na rok 
      2009.

 5.   Przyjęcie wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego Komisji 
        Rewizyjnej z kontroli „Zachowania procedur i zasadności zamówień do  
        14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007 roku”.

a/  odczytanie protokołu
b/  dyskusja
c/  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z 
     protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli „Zachowania procedur 
     i zasadności zamówień do 14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007 
     roku”.

 6.   Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
2. zaciągnięcia kredytu. /uzbrojenie terenu WSE/
3. zaciągnięcia kredytu. /ul. Pieńkowskiego, Związku Orła Białego/.
4. zaciągnięcia kredytu. /przebudowa układu drogowego ulic 1 Maja – Szpitalna -Podwalna 

w centrum Czeladzi/
5. zaciągnięcia  kredytu.  /adaptacja  i  przebudowa budynku  Galerii  Sztuki  Współczesnej 

ELEKTROWNIA/
6. zaciągnięcia kredytu. /u. Zamiejska, Promyka, Kopernika, Skorupki/
7. zaciągnięcia kredytu. /Przedszkole Nr 5/
8. zaciągnięcia kredytu. /Szkoła Podstawowa Nr 1/
9. zaciągnięcia kredytu. / Szkoła Podstawowa Nr 3/
10. zaciągnięcia kredytu. /Szkoła Podstawowa Nr 7/
11. zatwierdzenia  zestawienia  przychodów  i  wydatków  Gminnego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009.
12. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu.
13. udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu  właściwości  Powiatu 

Będzińskiego polegającego na pokryciu kosztów bieżącej działalności czeladzkiej filii 
Ośrodka Wspierania Dziecka i Rodziny w Będzinie.

14. udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na prowadzeniu Zespołu 
Konsultacyjnego  dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w  Poradni 
Przeciwalkoholowej  w  Czeladzi  –  Powiatowy Zespół  Zakładów Opieki  Zdrowotnej  w 
Będzinie – Szpital w Czeladzi.

15. ustalenia na 2009 rok regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.

16. uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych 
na rok 2009”.

17. uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na rok 2009.

18. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki  nr 144 k. m. 12 o 
powierzchni 215 m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego 13 w Czeladzi.

19. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki  nr 146/1 k. m. 12 o 
powierzchni 211 m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego 11 w Czeladzi.

20. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanych działek nr 96/1 oraz 96/2 k. 
m. 21 o powierzchni łącznej 480 m. kw. położonych przy ul. Rynek 2 w Czeladzi.

21. nabycia  do gminnego zasobu nieruchomości  zabudowanej  działki  nr  99  k.  m.  21  o 
powierzchni 700 m. kw. położonej przy ul. Rynek 20 w Czeladzi.

22. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki  nr 138 k. m. 21 o 
powierzchni 214 m. kw. położonej przy ul. Kaczej 8 w Czeladzi.

23. nabycia  do gminnego zasobu nieruchomości  niezabudowanych działek nr  15/2  oraz 
15/1  k.  m.  12 o  powierzchni  łącznej  614 m.  kw. położonych  przy ul.  Grodzieckiej  w 
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Czeladzi.
24. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki  nr 205 k. m. 12 o 

powierzchni 414 m. kw. położonej przy ul. Bytomskiej 20 w Czeladzi.
25. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 116/1 k. m. 21 o 

powierzchni 356 m. kw. położonej przy ul. Kaczej 14 w Czeladzi.
26. przejęcia od Skarbu Państwa własności niezabudowanych działek o pow. łącznej ok. 

11,8740 ha położonych w Czeladzi, przeznaczonych w studium i w planie miejscowym 
zagospodarowania przestrzennego pod cele publiczne – drogi zbiorcze obszarowe.

27. ustanowienia  służebności  przesyłu  pod  zabudowę złącza  kablowego  SN  20  KV  na 
działce gruntu nr 7/8 k. m. 52 położonej przy ul. Handlowej w Czeladzi.

28. zamiany  działki  nr  2  k.  m.  60  o  pow.  4399  m.  kw.  położonej  przy  ul.  Będzińskiej 
stanowiącej własność osoby fizycznej na części działek nr 210/3, 210/28 i 210/29 k. m. 
12  o  pow.  łącznej  ok.  1800  m.  kw.  położonych  przy  ul.  Miasta  Auby  stanowiących 
własność Gminy Czeladź.

29. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. Nr 30/1 k. m. 47 o 
pow. 48 m. kw. przy ul. Francuskiej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa.

30. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 115 m. kw. 
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

31. przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o  pow. 93 m.  kw. 
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

32. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 364 m. kw. 
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

33. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 6 k. m. 28 o pow. 545m. kw. położonej przy ul. 
Nowopogońskiej w Czeladzi.

34. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  22/7  k.  m.  41  o  pow.  15,40  m.  kw. 
położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

35. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  22/7  k.  m.  41  o  pow.  15,80  m.  kw. 
położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

36. przedłużenia  umowy  dzierżawy  części  działki  nr  22/7  k.  m.  41  o  pow.  28  m.  kw. 
położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

37. przedłużenia  umowy  dzierżawy  gruntów  rolnych  położonych  w  Czeladzi  na  tzw. 
„Zarzeczu”, k. m. 32 i k. m. 35 o pow. łącznej 32,1997 ha.

38. zaopiniowania Uchwały Rady Miasta Mysłowice w sprawie likwidacji  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej Szpitala Nr 1 im. św. Karola Boromeusza w 
Mysłowicach.

      7. Sprawy bieżące.
      8. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Prosi o zadawanie pytań do przedstawionej informacji międzysesyjnej.
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Krzysztof Francikowski - radny
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Polityki Przestrzennej
3. Dominik Penar - radny
4. Maciej Bednarczyk - Z--ca Dyrektora ZBK
5. Teresa Kosmala - radna
6. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
7. Ireneusz Gawroński - radny
8. Elżbieta Postel - ZIK Sp. z o.o.
9. Andrzej Świątek - radny
10. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
11. Mirosław Kędzierski - radny
12. Bogusława Karecińska - Kierownik  Wydziału  Administracyjno  – 

Gospodarczego
13. Zofia Bazańska - radna
14. Teresa Banaś - Dyrektor MOPS

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu 4 - Przyjęcie budżetu miasta Czeladź na 2009 r.

a/ Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Odczytuje opinię RIO.

b/ Opinie Komisji.

Opinie nt. Budżetu Miasta Czeladź na 2009 r.  Komisji przedstawili:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Władysław Oczkowicz - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki  

Przestrzennej
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3. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
4. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i  

Bezpieczeństwa
5. Krzysztof Francikowski  - Przewodniczący Komisji Regulaminowo – 

Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych

c/ Dyskusja.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Swiątek - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Grażyna Strączek - radna
4. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
5. Dominik Penar - radny
6. Hanna Szotowska - radna
7. Anna Slagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
8. Władysław Oczkowicz - radny
9. Marian Kita - radny  

d/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2009.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta 
Czeladź na rok 2009 wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami?

- Przystępujemy do głosowania imiennego.

Wiceprzewodniczący  Rady  wyczytuje  nazwiska  poszczególnych  radnych,  którzy 
stwierdzają czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza/ 

  16  głosów za
   3  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/694/2008 w sprawie  uchwalenia 
Budżetu Miasta Czeladź  została przez Radę podjęta.
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Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska podziękowała za uchwalenie Budżetu Miasta na 
2009 rok.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Burmistrz Miasta Marek Mrozowski podziękował za przyjęcie Budżetu.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przyjęcie  wniosków  pokontrolnych  z  protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli 
„Zachowania procedur i zasadności zamówień do  14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź 
w 2007 roku”.

a/  odczytanie protokołu

Zofia Bazańska                                           -               Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  

- Odczytuje protokół.

b/  dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Zofia Bazańska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
3. Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej
4. Andrzej Swiątek - radny
5. Ireneusz Gawroński - radny
6. Czesław Badura - radny
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c/  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu 
     końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli „Zachowania procedur  i zasadności  

                  zamówień do 14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007  roku”.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Poddaję  pod  głosowanie  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  zamieszczony  w  protokole  o  treści: 
„Komisja wnioskuje o rozważenie wprowadzenia przez Burmistrza Miasta odrębnego i 
szczegółowego Regulaminu Zamówień Publicznych o wartości < 14.000 euro”.

- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE

  14  głosów za
    1  głos przeciw
    6  głosów wstrzymujących  się

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wniosków 

pokontrolnych z protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli „Zachowania procedur  i 
zasadności zamówień do 14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007 roku”?

GŁOSOWANIE

  17  głosów za
    3  głosy przeciw
    1  głos wstrzymujący  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLV/695/08  w  sprawie   przyjęcia  
wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli „Zachowania 
procedur  i zasadności zamówień do 14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007 roku” 
została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
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- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej

Janusz Gątkiewicz                         -              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  wyczytuje  nazwiska  poszczególnych  radnych,  którzy 
stwierdzają czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE 

  21  głosów za
   0  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLV/696/2008  w  sprawie   zmian  w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. /uzbrojenie terenu WSE/

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwał w sprawie zaciągnięcia kredytów.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?
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Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
    3  głosy przeciw
    1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/697/2008 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. /ul. Pieńkowskiego, Związku Orła Białego/.
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/

  16  głosów za
    3  głosy przeciw
    1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/698/2008 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. /przebudowa układu drogowego ulic 1 Maja – 
Szpitalna -Podwalna w centrum Czeladzi/.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/

  16  głosów za
   3  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/699/2008 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  kredytu.  /adaptacja  i  przebudowa budynku Galerii 
Sztuki Współczesnej ELEKTROWNIA/

- Odczytuje projekt uchwały.

Urszula  Polak  –  Wałek  –  Skarbnik  Miasta   zgłosiła  autopoprawkę  –  w  §  1  słowo 
„Sarturn” zastąpić słowem „Saturn”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/ 

  16  głosów za
   3  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/700/2008 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu została przez Radę podjęta.

.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu.  /u.  Zamiejska,  Promyka,  Kopernika, 
Skorupki/

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/ 

  19  głosów za
   0  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/701/2008 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. /Przedszkole Nr 5/
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLV/702/2008  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. /Szkoła Podstawowa Nr 1/
- Odczytuje  projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLV/703/2008  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. / Szkoła Podstawowa Nr 3/
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/704/2008 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. /Szkoła Podstawowa Nr 7/
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/705/2008 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zestawienia  przychodów  i  wydatków  Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009.
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Urszula Polak - Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Małgorzata Skiba              -  Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii  

Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej/ 

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/706/2008 w sprawie zatwierdzenia 
zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  
Wodnej na rok 2009 została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu.
- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Małgorzata Skiba              -  Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii  

Miejskiej
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLV/707/2008  w sprawie  udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu 
właściwości  Powiatu  Będzińskiego polegającego na pokryciu  kosztów bieżącej działalności 
czeladzkiej filii Ośrodka Wspierania Dziecka i Rodziny w Będzinie.

- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
2.  Teresa Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
3.  Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLV/708/2008 w sprawie  udzielenia  
dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu  właściwości  Powiatu  Będzińskiego 
polegającego na pokryciu kosztów bieżącej działalności czeladzkiej filii Ośrodka Wspierania 
Dziecka i Rodziny w Będzinie została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na 
prowadzeniu  Zespołu  Konsultacyjnego  dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w 
Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi – Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Będzinie – Szpital w Czeladzi.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/709/2008 w sprawie   udzielenia 
dotacji celowej na realizację zadania polegającego na prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego 
dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w  Poradni  Przeciwalkoholowej  w  Czeladzi  – 
Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi  została przez  
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  ustalenia na 2009 rok regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/710/2008 w sprawie  ustalenia na 
2009  rok  regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania 
nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz  
niektóre inne składniki wynagrodzenia została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań 
publicznych na rok 2009”.

- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Teresa Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
5. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez:  I. Gawrońskiego/  

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/711/2008 w sprawie   uchwalenia 
„Programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2009” została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2009.

- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna – wniosek o zmianę w zadaniu 6 – rok 2008 
na rok 2009

2. Teresa Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego/  

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/712/2008 w sprawie  uchwalenia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  rok  2009 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 144 k. m. 12 o powierzchni 215 m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego 13 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, W. Oczkowicza/  

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/713/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 144 k. m. 12 o powierzchni 215 m. kw.  
położonej przy ul. Pieńkowskiego 13 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 146/1 k. m. 12 o powierzchni 211 m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego 11 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego/  

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLV/714/2008 w sprawie nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki  nr 146/1 k. m. 12 o powierzchni 211 m.  
kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego 11 w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  zabudowanych 
działek nr 96/1 oraz 96/2 k. m. 21 o powierzchni łącznej 480 m. kw. położonych przy ul. Rynek 
2 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, J. Gątkiewicza/  

  16  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/715/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego  zasobu  nieruchomości  zabudowanych  działek  nr  96/1  oraz  96/2  k.  m.  21  o  
powierzchni łącznej 480 m. kw. położonych przy ul. Rynek 2 w Czeladzi  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 99 k. m. 21 o powierzchni 700 m. kw. położonej przy ul. Rynek 20 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Danuta Walczak - radna
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
3.  Andrzej Swiątek - radny
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, J. Gątkiewicza/  

  15  głosów za
   2  głosy  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLV/716/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 99 k. m. 21 o powierzchni 700 m. kw.  
położonej przy ul. Rynek 20 w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 138 k. m. 21 o powierzchni 214 m. kw. położonej przy ul. Kaczej 8 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, J. Gątkiewicza/  

  16  głosów za
   2  głosy  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/717/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 138 k. m. 21 o powierzchni 214 m. kw.  
położonej przy ul. Kaczej 8 w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  nabycia  do gminnego zasobu nieruchomości  niezabudowanych 
działek nr 15/2 oraz 15/1 k.  m. 12 o powierzchni  łącznej  614 m. kw.  położonych przy ul. 
Grodzieckiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Zofia Bazańska - radna
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, J. Gątkiewicza/  

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/718/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego  zasobu  nieruchomości  niezabudowanych  działek  nr  15/2  oraz  15/1  k.  m.  12  o  
powierzchni łącznej 614 m. kw. położonych przy ul.  Grodzieckiej  w Czeladzi   została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 205 k. m. 12 o powierzchni 414 m. kw. położonej przy ul. Bytomskiej 20 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

24



GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, J. Gątkiewicza/  

  16  głosów za
   2  głosy  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/719/2008 w sprawie    nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 205 k. m. 12 o powierzchni 414 m. 
kw. położonej przy ul. Bytomskiej 20 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 116/1 k. m. 21 o powierzchni 356 m. kw. położonej przy ul. Kaczej 14 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, J. Gątkiewicza/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/720/2008 w sprawie   nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 116/1 k. m. 21 o powierzchni 356 m.  
kw. położonej przy ul. Kaczej 14 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa własności niezabudowanych działek 
o pow. łącznej ok. 11,8740 ha położonych w Czeladzi, przeznaczonych w studium i w planie 
miejscowym  zagospodarowania  przestrzennego  pod  cele  publiczne  –  drogi  zbiorcze 
obszarowe.
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez:  I. Gawrońskiego, J. Gątkiewicza/  

  19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/721/2008 w sprawie  przejęcia od 
Skarbu Państwa własności niezabudowanych działek o pow. łącznej ok. 11,8740 ha położonych  
w  Czeladzi,  przeznaczonych  w  studium  i  w  planie  miejscowym  zagospodarowania 
przestrzennego pod cele publiczne – drogi zbiorcze obszarowe została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przesyłu  pod  zabudowę  złącza 
kablowego SN 20 KV na działce gruntu  nr  7/8  k.  m.  52 położonej  przy  ul.  Handlowej  w 
Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Teresa Kosmala - radna
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

26



GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, Cz. Badury, J. Moćko/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/722/2008 w sprawie  ustanowienia 
służebności przesyłu pod zabudowę złącza kablowego SN 20 KV na działce gruntu nr 7/8 k. m. 
52 położonej przy ul. Handlowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany działki nr 2 k. m. 60 o pow. 4399 m. kw. położonej przy ul. 
Będzińskiej stanowiącej własność osoby fizycznej na części działek nr 210/3, 210/28 i 210/29 
k.  m.  12 o  pow.  łącznej  ok.  1800 m.  kw.  położonych  przy  ul.  Miasta  Auby stanowiących 
własność Gminy Czeladź.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Teresa Kosmala - radna
2.  Władysław Oczkowicz - radny
3.  Krzysztof Francikowski - radny
4.  Ireneusz Żarłok - radca prawny
5.  Andrzej Świątek - radny
6.  Marian Kita - radny

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

CD. DYSKUSJI

W dyskusji udział wzięli:

1.  Władysław Oczkowicz - radny
2.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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3. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
4.  Ireneusz Żarłok - radca prawny
5.  Krzysztof Francikowski - radny
6.  Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państw radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Andrzeja Świątka, aby w 
dniu dzisiejszym nie poddawać pod głosowanie projektu przedłożonej uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, A. Mentla, M. Musiała, M. Rajcy, T. Kosmali, D. Penara/  

   3  głosy za
  11  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, A. Mentla, M. Musiała, M. Rajcy, T. Kosmali, D. Penara/  

  11  głosów za
   4  głosy  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLV/723/2008  w  sprawie   zamiany 
działki nr 2 k. m. 60 o pow. 4399 m. kw. położonej przy ul. Będzińskiej stanowiącej własność  
osoby fizycznej na części działek nr 210/3, 210/28 i 210/29 k. m. 12 o pow. łącznej ok. 1800 m.  
kw. położonych przy ul.  Miasta Auby stanowiących własność Gminy Czeladź została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
dz. Nr 30/1 k. m. 47 o pow. 48 m. kw. przy ul. Francuskiej w Czeladzi stanowiącej własność 
Skarbu Państwa.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: I. Gawrońskiego, A. Mentla, M. Musiała, M. Rajcy,  D. Penara/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/724/2008 w sprawie  skorzystania 
z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. Nr 30/1 k. m. 47 o pow. 48 m. kw. przy 
ul. Francuskiej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności drogowej dla zabudowanej 
działki nr 39/1 k. m. 47 położonej przy ul. Zwycięstwa w Czeladzi.

Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta poprosił o wycofanie projektu uchwały z porządku 
obrad.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Swiątek - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący rady
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 115 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/725/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  115 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 93 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/726/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  93  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 364 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/727/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  364 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 6 k. m. 28 o pow. 545 m. 
kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  
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  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/728/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 6 k. m. 28 o pow. 545m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 15,40 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/729/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 15,40 m. kw. położonej przy ul.  21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 15,80 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/730/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 15,80 m. kw. położonej przy ul.  21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 28 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/731/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy  części  działki  nr  22/7  k.  m.  41  o  pow.  28  m.  kw.  położonej  przy  ul.  21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy  gruntów rolnych  położonych  w 
Czeladzi na tzw. „Zarzeczu”, k. m. 32 i k. m. 35 o pow. łącznej 32,1997 ha.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/732/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy gruntów rolnych położonych w Czeladzi na tzw. „Zarzeczu”, k. m. 32 i k. m. 
35 o pow. łącznej 32,1997 ha została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  Uchwały  Rady  Miasta  Mysłowice  w  sprawie 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Nr 1 im. św. Karola 
Boromeusza w Mysłowicach.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Teresa Kosmala - radna
2.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, A. Mentla, M. Rajcy/  

  10  głosów za
    6  głosów  przeciw
    2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLV/733/2008 w sprawie zaopiniowania 
Uchwały  Rady Miasta  Mysłowice  w sprawie  likwidacji  Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Szpitala Nr 1 im. św. Karola Boromeusza w Mysłowicach została przez Radę 
podjęta.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.

- Zaprosił radnych na spotkanie wigilijne.

- Odczytuje pisma, które wpłynęły do Biura Rady:

• Pismo  Ryszarda  Liszczyka  z  dn.  25.11.2008  r.  w  sprawie  propozycji  zmiany  Uchwały  w  
sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Czeladź.

• Decyzja  Nr  P.Z.D.  7004/Cz/117/2008  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Będzinie  w  sprawie  
uchylenia decyzji Nr PZD 7004/Cz/117/08 z 23.10.2008 r.

• Pismo  MZGK  z  dnia  2.12.2008  r.  w  sprawie  projektu  docelowej  organizacji  ruchu  ul.  
Spacerowej na odcinku od skrzyżowania z ul. Brzozową do skrzyżowania z ul. Konopnickiej w 
Czeladzi /wprowadzenie ruchu jednokierunkowego/.

- Czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach bieżących?

Głos zabrał  Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta.  Odczytuje pismo od Wiceministra  
Adama Rapackiego w sprawie przyznania wyróżnienia dla Programu „Razem Bezpieczniej w  
Czeladzi”.
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Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLV Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

                                    

Protokołowała:

E. Augustyniak
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